
 

 

 
Broj: 02-2001/2021 
Sarajevo, 12. 07. 2021. godine  
 
 

Z a k lj u č c i  / O d l u k e 
04. vanredne sjednice Vijeća Ekonomskog fakulteta Univerziteta u Sarajevu  

održane 12. jula 2021. godine 
 
 
1. Razmatranje prijedloga Odluke o organizaciji Univerziteta u Sarajevu i njegovih 

organizacionih jedinica i Odluke o neophodnim radnjama nakon sudske preregistracije i 
dalji koraci  
 
- Vijeće Fakulteta većinskim brojem glasova nije usvojilo prijedloge odluka: Odluka o 

organizaciji Univerziteta u Sarajevu i njegovih organizacionih jedinica i Odluka 
o  neophodnim radnjama nakon sudske preregistracije (ZA: 2; PROTIV: 50;  SUZDRŽAN: 
3 – uz glasove članova Vijeća koji su glasali na sjednici, uvršteni su i povjereni glasovi koji 
su dostavljeni prije, kao i u toku sjednice za nastavnike koji nisu bili u mogućnosti biti na 
sjednici u vrijeme glasanja zbog ranije zakazanih nastavnih obaveza, kao i reakcije 
nastavnika da su se greškom izjasnili tako kako su glasali).  
 

- Vijeće Fakulteta većinskim brojem glasova izjasnilo se za upućivanje žalbe Kantonalnom 
sudu zbog niza proceduralnih grešaka, odnosno žalbe protiv donošenja rješenja bez 
prethodno potpisanog ugovora između Fakulteta i Univerziteta prije nego je započeo ovaj 
proces. Žalba će biti upućena na rješenja o izmjenama podataka: o pripajanju, o brisanju i o 
osnivanju organizacione jedinice (ZA: 52; PROTIV: 3;  SUZDRŽAN: 4 – uz glasove 
članova Vijeća koji su glasali na sjednici, uvršteni su i povjereni glasovi koji su dostavljeni 
prije, kao i u toku sjednice za nastavnike koji nisu bili u mogućnosti biti na sjednici u 
vrijeme glasanja zbog ranije zakazanih nastavnih obaveza, kao i reakcije nastavnika da su se 
greškom izjasnili tako kako su glasali).   

 
Prof. dr. Jasmina Selimović, dekanesa, informisala je Vijeće Fakulteta da će postupiti prema 
zaključcima Vijeća u daljim aktivnostima, te istakla da Ekonomski fakultet nikada nije bila institucija 
koja opstruira proces integracije i da je protiv integracije Univerziteta, već da nastupa kao partner u 
procesu, ali je trebalo da unaprijed dobijemo ugovor na potpis koji će precizirati međusobna prava i 
obaveze, pa tek nakon njegovog potpisivanja da se započne ovaj proces. 
 
   

DEKANESA  
                

Prof. dr. Jasmina Selimović 
 

 
 


